
Styremøte 1/2023 

30.mars 2023, Lo Grendehus 

Tilstede: Nils Oddvar Hippe, Jan Erik Dahl, Kjell Arne Bolstadbråten, Nils 

Torbjørn Fodnes og Sissel Næss Bergsund 

 

Sak 1/2023: Årsmøtesaker 

 

1. Gjerding i Åbjør: 

Åbjør utmarkslag har blitt enige om at det skal gjerdes langs RV 51 slik at ingen dyr 

krysser veien. De ønsker å åpne slik at dyra fra Åbjør kan beite inn i Svennes Sameige. 

Gjerde fra Krøssåne og oppover.  

Vi lager utkast til kontrakt mellom Svennes Sameige og Åbjør utmarkslag. 

Styrets forslag: Styret stiller seg positive til en avtale. Ønsker årsmøtet en avtale med 

Åbjør utmarkslag? Vi legger frem utkast til kontrakt. 

2. Søknad om nattbeite på Breiset: 

Kai Olav Amundsen ønsker å utvide nattbeite med 10-15 mål i tilknytning til dagens 

eksisterende leiejord ved stølen.  

Styrets forslag: Styret er positive til søknaden. 

3. Søknad om å sette opp sankekve på Fløten: 

Nils Oddvar Hippe ønsker å sette opp sankekve og saltkve på Fløten i tilknytning til 

stølen sin, ca 1 mål. Må krattknuses litt i området for å tilrettelegge for dette.  

Styrets forslag: Styret er positive til søknaden. 

4. Søknad om skuterløyve: 

Arne Grøndahl søker om å få ta ut ved med snøskuter på Liaset.  

Styrets forsalg: Styret er positive til søknaden. 

5. Orientering om mulig kraftutbygging i Tisleia: 

Øyvind EIdsgård i Reguleringsforreningen ble kontakta – har vært oppe forslag om 

kraftverk på 80-tallet, et var da stor motstand fra grunneigerne.  

Skagerak Kraft v/Guddal – ville være med å se på planene for en evt utbygging, 

kartlegge muligheter, lønnsomhet. Kan ha møte med Svennes Sameige og Svennes 

Vest (de sitter på fallrettighetene). 

Styrets forslag:  

Ønsker å få mer informasjon ang en evt utbygging før man tar endelig stilling til 

dette.  Ønsker å gå for et forprosjekt.  

6. Signaturrett for Svennes Sameige: 

For å få signert salgskontrakt mellom kjøper av festetomt og Svennes sameige må det 

gis signaturrett for 2 personer fra Svennes Sameige til å underskrive salgskontrakten. 

  

 

Forberedelser til årsmøte: 

- annonsere i Avisa Valdres 



- legge ut saksliste i Avisa Valdres og på nettsida 

- innhente årsmeldinger/rapporter fra kontrollutvalget, jaktstyret, jaktoppsyn og     

Tisleia Elveeierlag 

- sende info til valgkomiteen, v/Kai Olav Amundsen 

 

Sak 2/2023: UKL-søknad 

Det er søkt om midler for krattknusing og rydding av beiteområder på 

Fløten/Bleikefeten. Det er innvilga 70 000kr, frist for utføring er 31.12.2025.  

Totalt ryddes det for 100 000kr.  

Styret utarbeider kart for rydding/prosjektet. Oppstart høsten 2023.  

 

Sak 3/2023: Flytting av sæl på Breiset 

Hilda og Fritjof Riddervold skal flytte gamle sælet over på ny grunnmur. Søknad og 

kart er mottatt.  

Styret har ingen innvendinger mot dette.  

 

Sak 4/2023: Brøyteplater over ferist ved Hovda 

Ødelagt gjerde ved siden av ferista – Knut Håkon Odden som brøyter hadde vært 

borti gjerdet og skal ordne dette. Vegen ønsker brøyteplater over ferista.  

Styrets forslag: lage en avtale med Tisleivegen om evt kjøp og hvem som har ansvar 

for å ta de av/på.  

 

Sak 5/2023: Befaring i sameiga 

Befaring i sameiga settes til 1.juli 2023. 

 

Sak 6/2023: Grusdager 

Grusdager 2023 – Nils Oddvar avtaler med Strømmen, juli og sept. Unngå 7.-8.juli, da 

er det sykkelritt. Se på evt nye områder for uttak av grus.  

 

 

Til Info:  

 UKL 

 Ferist ved fjellbu 

 Deling av eiendom/fritidseiendom på Breiset – Lars Rime 

 

 



 


